

MINUTES OF PROCEEDINGS

MONDAY, MARCH 25, 1974.

(1)

[Text]

The Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders met this day at 8:40 o'clock p.m., for the purpose of organization.

Members of the Committee present: Messrs. Caccia, Duquet, Foster, Jarvis, Marceau, Munro (*Esquimalt-Saanich*), Smith (*St. Jean*), Stollery.

Other Member present: Mr. Langlois.

Witness: Mr. W. G. Robinson, Parliamentary Agent for the Eastern Canada Synod of the Lutheran Church in America.

The Clerk of the Committee presided over the election of the Chairman of the Committee.

Mr. Stollery, seconded by Mr. Munro moved,—That Mr. Duquet do take the Chair of this Committee as Chairman.

The question being put on the said motion, it was agreed to and Mr. Duquet was invited to take the Chair.

Mr. Duquet thanked the Committee for the honour bestowed on him and called for a motion to appoint a Vice-Chairman.

Mr. Marceau, seconded by Mr. Foster moved,—That Mr. Stollery be appointed Vice-Chairman of this Committee.

The question being put on the said motion, it was agreed to.

Agreed,—That the Committee print 850 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence, and as a supplementary issue, an Index prepared by the Library of Parliament.

By unanimous consent, the Committee then proceeded to consider Bill C-264, An Act respecting the Eastern Canada Synod of the Lutheran Church in America.

The Preamble was allowed to stand.

On Clause 1—

The witness made a statement and answered questions.

Mr. Munro moved,—That the affidavits declaring that the petitioners duly advertised in compliance with the Standing Orders be printed as an appendix to this day's Minutes of Proceedings and Evidence. (*See Appendix "A"*).

And the question being put on the said motion, it was agreed to.

Clause 1 carried.

Clause 2 carried.

Clause 3 carried.

The Preamble carried.

PROCÈS-VERBAL

LE LUNDI 25 MARS 1974

(1)

[Traduction]

Le Comité permanent des bills privés en général et du Règlement se réunit aujourd'hui à 20 h. 40 pour s'organiser.

Membres du Comité présents: MM. Caccia, Duquet, Foster, Jarvis, Marceau, Munro (*Esquimalt-Saanich*), Smith (*Saint-Jean*), Stollery.

Autre député présent: M. Langlois.

Témoin: M. W. G. Robinson, Agent parlementaire du Synode de l'Est du Canada de l'Église Luthérienne d'Amérique.

Le Greffier du Comité préside à l'élection du président du Comité.

M. Stollery, appuyé par M. Munro, propose,—Que M. Duquet occupe le fauteuil de ce comité en tant que président.

La motion, mise aux voix, est acceptée et M. Duquet est invité à occuper le fauteuil.

M. Duquet remercie le Comité de l'honneur qui lui est conféré.

M. Marceau, appuyé par M. Foster, propose,—Que M. Stollery soit nommé vice-président du Comité.

La motion, mise aux voix, est acceptée.

Il est convenu,—Que le Comité fasse imprimer 850 exemplaires de ses procès-verbaux et témoignages et, en tant que fascicule supplémentaire, un index préparé par la Bibliothèque du Parlement.

Le Comité, avec l'assentiment unanime, entreprend alors l'étude du bill C-264, Loi concernant le Synode de l'Est du Canada de l'Église Luthérienne d'Amérique.

Le préambule est réservé.

À l'article 1—

Le témoin fait une déclaration et répond aux questions qui lui sont posées.

M. Munro propose,—Que les pétitions au Parlement déclarant que les requérants ont publié l'annonce en conformité au Règlement soient imprimées en appendices aux procès-verbaux et témoignages d'aujourd'hui. (*Voir appendice «A»*)

Et la question étant mise aux voix sur ladite motion, elle est acceptée.

L'article 1 est adopté.

L'article 2 est adopté.

L'article 3 est adopté.

Le préambule est adopté.